
 

Bedankt! 
 

Graag wil ik iedereen bedanken 
voor de enorme bijdrage aan de 
verkiezingen.  
 
Vooral dank ook aan het 
campagneteam. 
 
Mede door de inzet van iedereen 
hebben we een uitstekende 
campagne kunnen voeren en zijn 
we actief en heel zichtbaar 
geweest bij de ‘gewone” mensen 
en hebben we een enorme 
betrokkenheid getoond met onze 
inwoners.  
 
Uiteindelijk is dat het meest 
bepalend, we doen het tenslotte 
voor de mensen. 
 

 

Van het campagneteam 

John Verhoijsen als Statenlid naar Maastricht 
 
De verkiezingen voor de Provinciale Staten zijn voor John Verhoijsen 
succesvol verlopen. Dankzij de massale voorkeurstemmen die op hem 
werden uitgebracht is hij gekozen als Statenlid.  
 
“Graag wil ik de mensen bedanken die op me gestemd hebben. Ook het 
bestuur en de mensen die me gedurende deze periode geholpen en 
gesteund hebben wil ik bedanken. Het is belangrijk om een 
vertegenwoordiger uit Peel en Maas in de Provinciale Staten te hebben, de 
mensen hebben dit goed begrepen. Ook de steun van Fred Bongers (123 
stemmen), Lou Simons (66) en Dave van Soest (125), als mede PS 
kandidaten, hebben bijgedragen tot dit succes. Zij hebben me de kans 
gegeven en geholpen om me als eerste kandidaat te presenteren in onze 
gemeente Peel en Maas. Jammer dat we als CDA een zeer gevoelig 
verlies hebben geleden. We zullen ons moeten bezinnen hoe we verder 
moeten gaan. ” 
 
In de gemeente Peel en Maas werden niet minder dan 2252 
voorkeurstemmen uitgebracht op John en ongeveer 500 stemmen 
vergaarde hij buiten onze gemeente. In totaal 2756 stemmen. Een mooi 
resultaat voor John en het CDA Peel en Maas, maar ook voor de 
gemeente Peel en Maas die op deze manier vertegenwoordigd wordt in 
Maastricht.  
 
Het is de bedoeling dat John Verhoijsen op korte termijn de gemeenteraad 
van Peel en Maas gaat inruilen voor een plek in de Provinciale Staten. 
John Timmermans uit Beringe zal hem zal hem als raadslid gaan 
opvolgen. 
 
 “In de campagne ben ik veel op bezoek geweest en heb gesproken met 
allerlei groepen, verenigingen en individuele mensen, iets wat me goed is 
bevallen. Mensen laten horen wat hun bezig houdt. Veel mensen maken 
zich zorgen over de toekomst, geven graag hun mening en willen zelf daar 
ook iets aan doen. We moeten beter luisteren naar de mensen en in 
discussie gaan, graag wil ik hiermee doorgaan. Samen met de CDA 
raadsleden gaan we aan de slag,” aldus John Verhoijsen die de taak krijgt 
om de belangen van onze regio in Maastricht te behartigen. 
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